
                                                                Protokół Nr 7/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytej dnia 14 czerwca 2011 r. 

w siedzibie urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz. 915

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu( Radny Zdzisław Michałek spóźnił się  na posiedzenie komisji   )  oraz  Wójt Gminy 
Kazimierz SzarŜanowicz i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski  a takŜe  Skarbnik Gminy Wiesława 
Łoch .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 czerwca  2011 roku 
4.Rozpatrzenie : 
    - sprawozdania finansowego Gminy Stargard Szczeciński za 2010 rok

   -  sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za 2010 rok ,

       wraz  z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania    

       budŜetu za 2010 r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego 

     - opinia komisji o wykonaniu budŜetu – stanowisko 

5.Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  6/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.3
Projekty uchwał Nr IX/60/11  i Nr IX /61/11 –  po rozpatrzeniu i zapoznaniu się z  odpowiednimi 
dokumentami radni wypowiedzą się odnośnie tych projektów uchwał .
- projekt uchwały Nr IX/63/11 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 
ławników – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr IX/64/11w sprawie odmówienia uchylenia uchwały 
Przewodnicząca komisji przypomniała ,Ŝe w tej sprawie uzasadnienie wyjaśnia wszystko i była o 
tym mowa  na poprzedniej sesji  .
Wójt Gminy – przypomniał jak przebiegała cała procedura związana z podjęciem tej uchwały i 
złoŜeniem wniosku przez Pana Sebastiana Janiaka  , iŜ zgodnie z przepisami ustawy została podjęta 
uchwała przez radę , rada określiła załączniki , nadzór wojewody do uchwały nie zgłosił Ŝadnych 
uwag ,  ani  jej   nie uchylił  .Według Pana Sebastiana Janiaka określony załącznik jako wniosek 
powinien nie być  wnioskiem , a  „ zestawieniem „ .
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Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr IX/64/11  w sprawie przystąpienia Gminy Stargard Szczeciński do realizacji 
projektu   pn.  „Indywidualizacja  Procesu  Nauczania  i Wychowania  uczniów  klas  I-III  Szkól 
Podstawowych-  przez  naukę  i  zabawę  ku  edukacji  „  -   w  ramach  Poddziałania  9.1.2. 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie  do edukacji   oraz 
zmniejszenie róŜnic w jakości  usług edukacyjnych „  Działanie  9.1.  „  Wyrównywanie   szans 
edukacyjnych i zapewnienie  wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w    systemie 
oświaty „ Program Operacyjny Kapitał Ludzki , finansowany ze środków Unii      Europejskiej w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr IX/65/11 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Rogowo 
„ gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe ten projekt uchwały był wycofany z porządku obrad , poniewaŜ 
miały być zweryfikowane koszty dotyczące remontu świetlicy , ale pozostała jednak ta sama kwota. 
Jest moŜliwość pozyskania środków z WIR-u w ramach odnowy około 120 tys zł .Przy składaniu 
wniosku przeanalizowane  zostaną  koszty i  jeŜeli  zabraknie to dołoŜymy ze środków gminy – 
poinformował wójt .Przesunięcie realizacji zadania z 2011 na 2012 rok  - w projekcie radni nanieśli 
zmianę  . 
Komisja  w  tym  miejscu  porządku  posiedzenia  dyskutowała  na  temat  otrzymanego   wykazu 
opracowanych  i  zatwierdzonych  Planów  odnowy  Miejscowości  wraz  z  wykazem  zadań 
inwestycyjnych przeznaczonych do realizacji i tutaj komisja szczególnie zwróciła uwagę na terminy 
realizacji zadań,  które nie są dotrzymywane jak i  wielkość zapisanych kwot . 
Wójt powiedział ,Ŝe do tych spraw naleŜy podchodzić realistycznie , plany musiały być uchwalone 
by ubiegać się o środki , nie moŜna było nie zapisać zadań, które zostały uchwalone przez zebranie . 
Rada uchwaliła plany biorąc pod uwagę moŜliwość pozyskania środków na te zadania z róŜnych 
źródeł .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Na obrady komisji przybył radny Zdzisław Michałek .
- projekt uchwały Nr IX/66/11 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r.
Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy .
Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na wydatek zapisany przy zmianie budŜetu  na sołectwo 
Lubowo  w  ramach  funduszu   sołeckiego  tj.  zakup  chorągwi  dla  kościoła  ,  iŜ  naleŜałoby  w 
przyszłości weryfikować takie wydatki w ramach funduszu .
Wójt  poinformował  komisję  ,  iŜ  jest  dyskutowana sprawa dotycząca ewentualnego wyłączenia 
oświetlenia ulicznego na terenie gminy  w okresie wakacyjnym na  2 m-ce . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Ad.4
Komisja  przystąpiła  do  rozpatrzenia  sprawozdania  finansowego  i  sprawozdania  z  wykonania 
budŜetu gminy za rok 2010 .
Skarbnik Gminy poinformowała , Ŝe sprawozdanie finansowe jest sporządzane pierwszy raz przy 
procedurze absolutoryjnej , a następnie omówiła poniŜsze  dokumenty , komisja je rozpatrzyła jak 
niŜej : 
-bilans z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  sporządzony na dzień 31.12.2010 r. i 
tutaj skarbnik omówiła dokładnie stan kont aktywów i pasywów ,
-bilans łączny jednostek budŜetowych sporządzony na dzień 31.12.2010 r. i przy omawianiu tego 
bilansu skarbnik posiłkowała się dokumentem o nazwie –„ zestawienie zmian w funduszu jednostki 
„ i jednocześnie omawiając go  .
Po  dokładnym  omówieniu  tego  bilansu,  udzieleniu  wyjaśnień  członkom  komisji   w  trakcie 
omawiania,  skarbnik gminy podsumowując powiedziała  ,Ŝe ten bilans pokazuje ile mamy majątku 
w postaci środków trwałych, ile budowlanych , naleŜności od osób prawnych i  ile zobowiązań 
wobec dostawców i osób fizycznych ,
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-rachunek zysków i strat jednostki ( wariant porównawczy ) sporządzony na dzień 31.12.2010 r. po 
dokładnym omówieniu przez skarbnik , komisja nie wniosła uwag . 
Komisja zapoznała się, przeanalizowała  i rozpatrzyła w/w dokumenty nie wnosząc uwag , a tym 
samym zatwierdziła  je .
Kolejnymi dokumentami jakie omówiła skarbnik , a komisja je przeanalizowała i podjęła dyskusję 
to :
-sprawozdanie roczne  z wykonania budŜetu gminy za 2010 r.
Podczas analizowania sprawozdania z wykonania budŜetu komisja dokładnie przeanalizowała część 
opisową  informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy zarówno dochody jak i wydatki , na 
pytania odpowiadała skarbnik gminy i wójt .
Przewodnicząca komisji m.in. powiedziała swoją uwagę dotyczącą wysokich kosztów związanych 
z oświatą i zaznaczyła , Ŝe jest to pozycja największa po stronie wydatków .
Skarbnik  Gminy potwierdziła  ,iŜ  wydatki  oświaty i  wychowanie   to  kwota   14  344 992 zł  i 
wymieniła czego dotyczą . .
Kolejno  wyjaśniono   zapytanie  przewodniczącej  komisji   dotyczące  wykonania  wiat 
przystankowych w Strachocinie , Tychowie , Kiczarowie i śarowie na kwotę  12 785 zł , a zakup i 
montaŜ wiaty przystankowej  w miejscowości Ulikowo na kwotę 9 550 zł  i dlaczego w przypadku 
Ulikowa jest taka wysoka kwota .
Skarbnik Gminy wyjaśniła jakie koszty związane były z zakupem i montaŜem wiaty przystankowej 
w Ulikowie. 
Kolejno przewodnicząca komisji  zwróciła  uwagę  na to ,iŜ  budujemy na terenach nie będących 
własnością gminy , czy właściciel jest na tyle uczciwy , Ŝe nie podniesie wartości gruntu zapytała 
przewodnicząca , odnosząc się do  zaplanowanej inwestycji w Skalinie .
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe odnośnie gruntu to gmina ma zawartą umowę dzierŜawy  na ten grunt  z 
Teksas   Ranch Company z Koszewa i całość prac  wykonuje firma , która wygrała przetarg   .
Przewodnicząca  komisji  zapoznała  członków  komisji  z  treścią  uchwały  składu  orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania 
Wójta z wykonania budŜetu za rok 2010 – opinia pozytywna .
Kolejno przewodnicząca komisji zapytała członków , czy są pytanie bądź uwagi co do przedłoŜonej 
informacji o stanie mienia komunalnego . 
Komisja  została  zapoznana  z  opinią  pozostałych  komisji  odnośnie  sprawozdania  z  wykonania 
budŜetu gminy za rok 2010 , gdzie opinie były pozytywne .
Stanowisko komisji : 
Komisja po rozpatrzeniu w/w dokumentów  i ich zatwierdzeniu wydała opinię odnośnie wykonania 
budŜetu gminy jak niŜej :
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za rok 2010 .
Wobec  powyŜszego  Komisja  Rewizyjna  wystąpiła  z  wnioskiem do  Rady Gminy o  udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budŜetu gminy za 2010 rok .
Ad.5 
Wniosek sporządzony przez komisję  został  odczytany i  komisja w głosowaniu 3 głosami  „za” 
przyjęła go .
Wniosek komisji  zgodnie z przepisami zostanie przesłany do RIO celem jego zaopiniowania .
Wniosek stanowi złącznik do niniejszego protokołu .
Ad.6
Przewodnicząca  komisji  poruszyła  temat  dotyczący  obiektu  sportowego  w  Koszewie  ,  prośby 
młodzieŜy i proponowanych przez nich zmian , zaleceń pokontrolnych Sanepidu odnośnie obiektu i 
wymogów PZPN ,gdzie sędziowie muszą być oddzieleni od kibiców .
Wójt Gminy odniósł się do spraw poruszonych przez przewodniczącą komisję . 
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Ad.7

Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenie  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2011.06.14                                                                                     2011...............................


